

<p align="center">BY-LAW NO. 74-1</p> <p align="center">A BY-LAW TO AMEND A BY-LAW RELATING TO SUNDAY SHOPPING IN THE MUNICIPALITY OF MIRAMICHI</p>	<p align="center">ARRÊTÉ N° 74-1</p> <p align="center">UN ARRÊTÉ MODIFIANT UN ARRÊTÉ RELATIF AU MAGASINAGE LE DIMANCHE DANS LA MUNICIPALITÉ DE MIRAMICHI</p>
<p>BE IT ENACTED by the Council of the municipality of Miramichi under the authority vested in it by paragraph 10(1)(h) and 19 of the <u>Local Governance Act</u>, and amendments thereto, as follows:</p>	<p>QU'IL SOIT ÉDICTÉ par le Conseil municipal de Miramichi en vertu de l'autorité qui lui est conféré à l'alinéa 10(1)(h) et 19 de la <u>Loi sur la gouvernance locale</u>, ainsi que les modifications afférentes :</p>
<p>DEFINITIONS</p>	<p>DÉFINITIONS</p>
<p>1. Section 3. is hereby deleted and replaced with:</p>	<p>1. La section 3 est supprimée et remplacée par le texte suivant</p>
<p>3. The hours of operation a retail business may operate on a weekly day of rest shall be at the discretion of the business owners.</p>	<p>3. Les heures d'ouverture d'un commerce de détail pendant un jour de repos hebdomadaire sont laissées à la discrétion des propriétaires du commerce</p>
<p>READ THE FIRST TIME BY TITLE:</p>	<p>PREMIÈRE LECTURE PAR TITRE :</p>
<p>READ THE SECOND TIME BY TITLE:</p>	<p>DEUXIÈME LECTURE PAR TITRE :</p>
<p>READ IN ITS ENTIRETY IN COUNCIL:</p>	<p>LECTURE DANS SON INTÉGRALITÉ EN CONSEIL :</p>
<p>READ THE THIRD TIME BY TITLE:</p>	<p>TROISIÈME LECTURE PAR TITRE :</p>
<p>AND ENACTED:</p>	<p>ÉDICTION :</p>

Mayor / Maire

City Clerk / Secrétaire municipal